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民航局監管管理系統 
非澳門公共服務一戶通使用者登記申請 
Application for AOMS Entity Registration 

for Non-Macau One Account User 
 
對象：
Target 

未有澳門公共服務一戶通使用者帳戶的實體 
Entity which does not have Macau One Account 

目的：
Objective 

實體在完成登記後，可授權指定工作人員以實體名義使用民航局監管管理系統 
After the entity completes the registration, designated staff can use the AOMS in the name of the entity. 

請填寫以下資料： 
Please provide the following information 

實體名稱 
Entity name 

中文 
Chinese  
葡文或外文 
Portuguese or foreign language  

實體地址 
Entity address 

 
公務通訊及文件接收電郵* 
Business communications and documents receiving e-mail  
申請使用之服務 
Applying for 

 不符合規定通知 
Findings 

 事件報告 
Occurrence reports 

實體 AOMS 聯絡人 
Entity’s contact person for AOMS 

姓名 
Name 

 
職位 
Position 

 
電話 
Telephone 

 
電郵 
E-mail 

 

* 為第 2/2020 號法律《電子政務》第五條的效力，實體在申請登記並獲接納後，則代表民
航局與實體協定如下：由民航局針對本系統的相關服務所發出的公務通訊及文件將由民航
局的電郵（發件地址：aoms_notice@aacm.gov.mo）發送至上述電郵地址。而相關公務通
訊及文件在成功發送後，為一切法律效力，推定已經在發送日向實體作出通知。而由實體
方具授權工作人員透過本系統向民航局提供的一切資料，為一切法律效力，均視為由該實
體作出。上述資料出現任何變更，實體必須立即電郵至 aacm@aacm.gov.mo 通知民航
局。實體對於延遲通知民航局而引起的發送延誤等後果負責。 
Pursuant to Article 5 of Lei n.º 2/2020, once the registration is granted, the entity agrees as follows: The official communication issued 
by AACM for the relevant services of this system and documents transmission will be sent to the above e-mail address* by AACM e-mail 
(mailing address: aoms_notice@aacm.gov.mo). After the relevant official communications or documents have been successfully sent, 
they shall have all legal effects and are presumed to have been notified to the entity on the date of sending. All information provided by 
the authorised personnel of the entity to AACM through this system is deemed to be made by the entity for all legal effects. In case of 
any change in the above information, the entity must immediately notify AACM by e-mail to aacm@aacm.gov.mo. Entities are responsible 
for any delay in dispatch and other consequences caused by delay in notifying AACM. 

個人資料收集聲明 Personal data collection statement： 
申請人向民航局提供的個人資料只會用作處理是次登記申請，並可能會根據法律規定向警
察或司法當局轉移。根據法律規定，申請人可向民航局要求查閱及更正其個人資料。  
The personal data provided by the applicant to AACM shall only be used for the processing of this registration application and may be 
transferred to police and judicial authorities in accordance with legal provisions. In accordance with the law, the applicant is entitled to 
access and rectify the personal data provided. 

申請人（實體責任人）： 
Applicant (Entity’s accountable person) 

姓名： 
Name  簽名： 

Signature   
職位： 
Position  

日期： 
Date   
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